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Protokół 

z XXIX Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Sadlinki odbytej w dniu 7 września 2017 r. 

 

 Posiedzenie XXIX Sesji rozpoczął o godz. 14
00

 Przewodniczący Rady Gminy Sadlinki 

Wojciech Berent wypowiadając słowa ,,Otwieram XXIX Nadzwyczajną Sesję Rady Gminy 

Sadlinki”  . 

 Przewodniczący przywitał P. Wójt, radnych, mieszkankę Sadlinek. 

 Na posiedzenie Rady Gminy Sadlinki przybyło  13 radnych ( nieobecni radni –  W. 

Wierciński, A. Leśkiewicz) w związku z czym Przewodniczący Rady Wojciech Berent  

stwierdził prawomocność obrad  (lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu). 

W. Berent – Przewodniczący Rady Gminy Sadlinki odczytał porządek posiedzenia.  

Radni wyrazili zgodę i jednogłośnie przyjęli porządek posiedzenia. 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. Zatwierdzenie porządku obrad. 

2. Interpelacje i zapytania radnych. 

3. Przedstawienie przez Wójta spraw realizowanych między sesjami. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie dotacji celowej dla Ochotniczych Straży Pożarnych         

w Gminie Sadlinki. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Sadlinki na 2017r. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół w Nebrowie 

Wielkim w ośmioletnią Szkołę Podstawową. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół w Sadlinkach 

w ośmioletnią Szkołę Podstawową. 

8. Przyjęcie protokołu z obrad XXVIII Sesji Rady Gminy Sadlinki. 

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

10. Wolne wnioski. 

11. Zamknięcie obrad Sesji Rady Gminy Sadlinki. 

Ad. 2.  

Interpelacji i zapytań radnych nie było. 

Ad. 3.  

E. Krajewska – Wójt – omówiła sprawy realizowane między sesjami. 

Ad. 4.  

W. Berent -  Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję dotyczącą uchwały w sprawie 

dotacji celowej dla Ochotniczych Straży Pożarnych w Gminie Sadlinki. 
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E. Krajewska – Wójt – chciałabym przekazać na konto OSP pieniądze nasze gminne, które 

mieliśmy w budżecie tylko po to, aby jednostka miała je na własnym koncie u siebie. Jako 

gmina przetarg będziemy prowadzili my. Sprawy administracyjne porozumień dogramy         

w ciągu kilku dni a chodzi o to, żeby przekazać pieniądze na OSP, dlatego, że krajowy system 

jest dziwny. Z jednej strony pieniądze wpływają  na nasze konto, bo my prowadzimy straże i 

my je dofinansowujemy a w tym przypadku na zakup samochodu pieniądze idą na OSP. Jest 

jak jest, więc nie dyskutujmy na ten temat. My swoje pieniądze, które mamy zarezerwowane               

w budżecie, czyli 625tys. zł, razem z pieniędzmi od Marszałka przekazujemy na konto Straży 

Pożarnej w Sadlinkach, to wszystko.  

W. Berent -  Przewodniczący Rady – ja bym chciał w tej kwestii dwa zdania. Od paru 

ładnych lat jest inaczej. Pieniądze nie przechodzą przez Gminę, tylko umowa jest 

podpisywana bezpośrednio między daną jednostką a komendantem Głównym. Środki 

pieniężne przechodzą bezpośrednio na konto OSP, jeżeli chodzi o Krajowy System, to jest 

jedna uwaga. Druga moja uwaga, nie chciałabym, żeby Pani Wójt potraktowała to jako 

złośliwość ale chciałbym, żeby informacje, które ukazują się na stronie Urzędu Gminy 

Sadlinki były bardziej sprecyzowane. Chodzi tu o podpisanie umowy między Marszałkiem     

a Panią Wójt na dofinansowanie tej inwestycji. Ja się bardzo cieszę, że Pani Wójt pozyskuje 

takie środki. Tak jak Pani Wójt powiedziała, są to duże środki w porównaniu do ubiegłych lat. 

W moim przekonaniu wkradło się tam małe zakłamanie, jeśli piszemy jakiś informacje, jakie 

środki pozyskaliśmy   z jakich źródeł taka inwestycja jest zrealizowana. Dlatego to mówię, 

ponieważ stronę tę odwiedzają również bardziej zainteresowani, którzy te środki przekazują    

a takich informacji nie ma. Bezpośrednio z takiego przekazu można wywnioskować, że Pan 

Marszałek sfinansował całą inwestycję, czego pokłosiem jest informacja, która ukazała się na 

stronie internetowej Kwidzyn Nasze Miasto, gdzie jest napisane, że Gmina Sadlinki 

otrzymała 500 tys. zł. od Marszałka, dosłownie pół miliona złotych na realizację tej 

inwestycji. W moim przekonaniu jest to duże przekłamanie. Jeśli na stronie ukazało się skąd 

środki zostały pozyskane, jaką kwotę przekazaliśmy z własnego budżetu na tą inwestycję. 

Przekazane zostały również  środki z ministerstwa spraw wewnętrznych, a dokładnie od 

Komendanta Głównego, prawie kwota 300 tys. zł, na ten cel, to nie było by w artykule 

Kwidzyn Nasze Miasto, że samochód kosztuje średnio 400-500 tys. zł, a w rzeczywistości 

800 tys. zł. Moja prośba i sugestia, żeby bardziej szczegółowo przekazywać takie informacje, 

bo wielu ludzi czyta i odwiedza nasze strony. To tyle dziękuję bardzo.  

E. Krajewska - Wójt – chcielibyśmy się do tego odnieść.  
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B. Formela – Sekretarz – nie było to przekłamanie, tylko niedopisanie być może. Nie było 

tam kłamstwa zawartego. Nie wpisaliśmy tam kwot, faktycznie można to w każdej chwili 

dopisać i nie będzie błędem. 

W. Berent – Przewodniczący – przekłamanie zostało później powielone przez inną stronę 

internetową, która jest też bardzo poczytalna i tam jest zawarta bzdura.  

E. Krajewska – Wójt – my nie odpowiadamy za to, co kto pisze. Często są ukazywane 

informacje, w różnych okolicznościach, w których ktoś się nie może się wypowiedzieć. My 

nie możemy odpowiadać za to, co pisze strona na Naszym Mieście. Często w gazetach są 

przekłamania, niedopowiedzenia. My nie jesteśmy w stanie reagować, bo często ktoś obecny 

na sesji przekaże pewne rzeczy inaczej. To nie wynika z naszej złej woli. Nie czytałam tego 

artykułu, myślę że każdy wie kto ile daje. Będziemy jeszcze pisać o zakupie tego samochodu   

i na pewno napiszemy, kto ile dał i z czego to wynika. Ważne, że są pieniądze. Napiszemy kto 

ile tych pieniędzy przekazał. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – Pani Wójt, ja nie mówię, że ktoś złośliwie napisał. 

Ewentualnie, w tym drugim artykule są bzdury napisane. 

E. Krajewska – Wójt – to jest czepianie się. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – to nie jest się czepianie, bo mogę Pani powiedzieć, że 

czytają to osoby, które te środki przekazały i teraz różnie do tej sprawy podchodzą. 

E. Krajewska – Wójt – jakie środki? 

W. Berent – Przewodniczący Rady – nie została sprecyzowana informacja o kwocie 300 

tys. zł, która została przekazana przez Komendanta Głównego. Jest to znaczna kwota.     W 

tym artykule nie została przekazana informacja, że kwotę tę przekazał ten, a kwota tamta 

przekazana została z tamtą. To jest rzetelna informacja. 

E. Krajewska – Wójt – Gmina Sadlinki otrzymała z Krajowego Systemu jeszcze raz tyle 

środków, co w poprzednim roku. Komendant Wojewódzki, jak do nas przyjedzie to my mu 

podziękujemy. Nie będzie żadnego przekłamania. Każdy będzie doceniony. To nie wynikało 

z naszej złej  woli. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – nie chciałbym, żeby Pani traktowała to, jako 

złośliwość z naszej strony. To jest tylko zapytanie, sugestia ewentualnie na przyszłość. Takie 

mam sygnały. Dziękuję bardzo. Czy w tej kwestii mamy jeszcze zapytania, jeśli nie ma. 

bardzo proszę radnego Wiącka o odczytanie stosownej uchwały. 

B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę Nr XXIX/178/2017 w sprawie dotacji celowej dla 

Ochotniczych Straży w Gminie Sadlinki. 
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Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 5.  

B. Formela – Sekretarz Gminy – omówiła uchwałę w sprawie zmiany budżetu Gminy 

Sadlinki na 2017r. w poszczególnych działach, rozdziałach i paragrafach. 

B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę Nr XXIX/179/2017  w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Sadlinki na 2017r. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 6. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję dot. przekształcenia Zespołu Szkół 

w Nebrowie Wielkim. 

E. Krajewska – Wójt – omówiła uchwałę. 

O godz. 14
30 

salę opuścił radny Jan Piskor. 

B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę Nr XXIX/180/2017 w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia Zespołu Szkół w Nebrowie Wielkim w ośmioletnią Szkołę Podstawową. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 7. 

B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę Nr XXIX/181/2017 w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia Zespołu Szkół w Sadlinkach. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 8. 

Za przyjęciem  protokołu z obrad XXVIII Sesji Rady Gminy Sadlinki głosowało 12 radnych 

uczestniczących w posiedzeniu, w związku z czym protokół został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 9. 

Interpelacji i zapytań radnych nie było. 

Ad. 10. 

J. Gutmański – radny – mam takie pytanie, w związku z utrzymaniem i przejęciem 

przejazdów kolejowych, czy zmieni się sprawa przystanku kolejowego ? 

E. Krajewska – Wójt – przejazdy na drogach wojewódzkich zostają tak samo, jak do tej 

pory, nie w naszej gestii. Po modernizacji,  tego przystanku w Białkach nie będzie. Za mało 
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jest pasażerów. Ten przystanek nie ma być modernizowany. Na dzień dzisiejszy pociągi         

w Białkach się nie zatrzymują. Rozmowy są bardzo trudne. 

Ad. 11.  

W. Berent – Przewodniczący Rady – o godz. 14
45 

zakończył obrady XXIX Nadzwyczajnej 

Sesji Rady Gminy Sadlinki. 

 

Protokółowała:  

Brygida Formela 

 

 
 


